
PROTOKÓŁ  Nr III/2006  
 

z przebiegu III zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku 
odbytej w dniu 12 grudnia 2006 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Zbąszynku 
 

Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska powitała radnych, Burmistrza, Skarbnika Gminy, 
kierowników jednostek organizacyjnych, dyrektorów szkół, przedstawicieli prasy i otworzyła obrady 
III sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku o godz. 14.00. Jednocześnie stwierdziła, Ŝe na sali obecnych jest 
13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające 
na podejmowanie prawomocnych decyzji  /listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 
1 i 2 do niniejszego protokołu/. 
 
Do pkt.2 

 
Wybór Sekretarza obrad 

 
Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosiła 
kandydaturę radnego Sylwestra Budycha (wyraził zgodę) i zarządziła głosowanie. 
- za pełnieniem przez radnego Sylwestra Budycha funkcji Sekretarza obrad dzisiejszej sesji 
Rady – głosowało 13 radnych.  
W wyniku głosowania Przewodniczący Rady stwierdziła, Ŝe Sekretarzem obrad dzisiejszej sesji 
Rady został radny Sylwester Budych. 
 
Do pkt.3 

Przyjęcie porządku obrad 
 
Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska  przedstawiła planowany projekt porządku obrad. Po 
czym zapytała radnych, czy są propozycje zmian do przedstawionego porządku. W wyniku braku 
uwag i propozycji zmian przystąpiono do głosowania nad przedstawionym porządkiem. 
- za przyjęciem przedstawionego porządku obrad głosowało 13 radnych. 
W wyniku głosowania Przewodniczący Rady stwierdziła, Ŝe przyjęto następujący porządek 
obrad dzisiejszej sesji Rady: 
 
P o r z ą d e k   o b r a d : 
 

1. Otwarcie sesji 
2. Wybór Sekretarza obrad 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5. Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 
6. Interpelacje i zapytania 
7. Podatki i opłaty na 2007 rok 
8. Opłaty za wodę i ścieki na 2007 rok 
9. Podjecie uchwał 
10. Odpowiedzi na interpelacje 
11. Oświadczenia i wolne wnioski 
12. Zakończenie obrad  

 
 
 
 
 



Do pkt 4. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

 
Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska poinformowała radnych, Ŝe protokół przez czas trwania 
sesji będzie wyłoŜony do wglądu i jeŜeli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt.11 porządku obrad. 
 
 
Do pkt.5 
 

Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 
 
Burmistrz Jan Mazurek przedstawił Radzie sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym, 
która przedstawia się następująco: 
− spotkanie wójtów, burmistrzów ze starostą powiatu świebodzińskiego nt. inwestycji drogowych i 

sytuacji szpitala, 
− zapoznanie ze stanem gminy, zawartymi umowami, niektórymi dokumentami, 
− spotkanie z pracownikami urzędu, określenie zasad współpracy, 
− spotkanie z LGD Regionu Kozła i zapoznanie z realizacją programu Leader + 
− spotkanie z delegacją z Bedum i nauczycielami Szkoły Podstawowej w Kosieczynie nt. 

nawiązania współpracy 
W trakcie przedstawianego sprawozdania na salę obrad przybył radny Budych Andrzej, zwiększając 
tym samym liczbę radnych do 14. 
 
Do pkt.6. 

Interpelacje i zapytania 
 
Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska udzieliła głosu radnym w celu wniesienia interpelacji i 
zapytań.  
 
Radny Wojciech Półtorak zapytał jak przedstawia się obecnie sytuacja odnośnie przewozów 
szkolnych, co z przetargami dotyczącymi tego tematu. 
 
Do pkt. 7 

Podatki i opłaty na 2007 rok 
 

Burmistrz Jan Mazurek  przedstawił stawki podatków obowiązujących na 2007 rok mający 
odzwierciedlenie w uchwale podatkowej podejmowanej na obecnej sesji. 
 
Do pkt.8 

Opłaty za wodę i ścieki na 2007 rok 
 

Burmistrz Jan Mazurek  przedstawił stawki za wodę i  odprowadzanie ścieków obowiązujące od 01 
lutego przyszłego roku.  
 
Do pkt.9 

Podjęcie uchwał 
 
Burmistrz Jan Mazurek odczytał projekt uchwały Nr III/7/2006 w sprawie ustalenia wysokości i 
zasad poboru podatku od nieruchomości, podatku od posiadania psów, opłaty targowej. 
Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska przypomniała, Ŝe projekt uchwały został przedstawiony 
na wspólnym posiedzeniu Komisjom i został skierowany pod obrady dzisiejszej sesji. Zapytała czy są 
jakieś uwagi, po czym zarządziła głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych – 13 głosami „za” i 1 głosem wstrzymującym podjęła Uchwałę 
Nr III/7/2006 w sprawie ustalenia wysokości i zasad poboru podatku od nieruchomości, 



podatku od posiadania psów, opłaty targowej. 
W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska stwierdziła, Ŝe Uchwała Nr 
III/7/2006 w sprawie ustalenia wysokości i zasad poboru podatku od nieruchomości, 
podatku od posiadania psów, opłaty targowej została podjęta przy 13 głosach "za", 0 głosów 
"przeciw" i 1 głosie wstrzymującym /uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 
 
Burmistrz Jan Mazurek odczytał projekt uchwały Nr III/8/2006 w sprawie obniŜenia ceny skupu 
Ŝyta stanowiącej podstawę do obliczenia podatku rolnego na 2007 rok. 
Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska przypomniała, Ŝe projekt uchwały został przedstawiony 
na wspólnym posiedzeniu Komisjom i został skierowany pod obrady dzisiejszej sesji. Zapytała czy są 
jakieś uwagi, po czym zarządziła głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”  podjęła Uchwałę  Nr III/8/2006 w sprawie 
obniŜenia ceny skupu Ŝyta stanowiącej podstawę do obliczenia podatku rolnego na 2007 rok.  
W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska stwierdziła, Ŝe Uchwała Nr 
III/8/2006w sprawie obniŜenia ceny skupu Ŝyta stanowiącej podstawę do obliczenia 
podatku rolnego na 2007 rok została podjęta jednogłośnie /uchwała stanowi załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu/. 
 
Burmistrz Jan Mazurek odczytał projekt uchwały Nr III/9/2006 w sprawie zatwierdzenia taryf za 
zbiorowe zaopatrzenie w wodę i odprowadzanie ścieków. 
Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska przypomniała, Ŝe projekt uchwały został przedstawiony 
na wspólnym posiedzeniu Komisjom i został skierowany pod obrady dzisiejszej sesji. Zapytała czy są 
jakieś uwagi, po czym zarządziła głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych – 10 głosami „za” i 4 głosami „przeciw” ,0 głosów 
wstrzymujących podjęła Uchwałę Nr III/9/2006 w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i odprowadzanie ścieków. 
W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska stwierdziła, Ŝe Uchwała Nr 
III/9/  w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i odprowadzanie 
ścieków została podjęta przy 10 głosach "za", 4 głosach "przeciw" i 0 głosów wstrzymujących 
/uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 
 
Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska odczytała projekt uchwały Nr III/10/2006 w sprawie 
stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. 
Następnie przypomniała, Ŝe projekt uchwały został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu 
Komisjom i został skierowany pod obrady dzisiejszej sesji. Zapytała czy są uwagi, po czym zarządziła 
głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”  podjęła Uchwałę Nr III/10/2006 w sprawie 
stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. 
W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska stwierdziła, Ŝe Uchwała Nr 
III/10/2006 w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego została podjęta 
jednogłośnie /uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/. 
 
Skarbnik Aneta Nawracała odczytała projekt uchwały Nr III/11/2006 w sprawie zmian w budŜecie 
gminy na 2006 rok. 
Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska przypomniała, Ŝe projekt uchwały został przedstawiony 
na wspólnym posiedzeniu Komisjom i został skierowany pod obrady dzisiejszej sesji. Zapytała czy są 
jakieś uwagi, po czym zarządziła głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych – 14 głosami „za” podjęła Uchwałę Nr III/11/2006 w sprawie 
zmian w budŜecie gminy na 2006 rok. 
W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska stwierdziła, Ŝe Uchwała Nr 
III/11/2006 w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2006 rok została podjęta jednogłośnie 
/uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/. 
 



Skarbnik Aneta Nawracała odczytała projekt Uchwały Nr III/12/2006 w sprawie zaciągnięcia 
kredytu inwestycyjnego-długoterminowego z przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego. 
Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska przypomniała, iŜ Komisje na wspólnym posiedzeniu 
pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały, zapytała radnych czy mają pytania, po 
czym zarządziła głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych – 12 głosami „za” i 2 głosami „przeciw” ,0 głosów 
wstrzymujących podjęła Uchwałę Nr III/12/2006 w sprawie zaciągnięcia kredytu inwestycyjnego-
długoterminowego z przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego /uchwała stanowi 
załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/. 
Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska  stwierdziła, Ŝe w wyniku głosowania Uchwała                
Nr III/12/2006  w sprawie zaciągnięcia kredytu inwestycyjnego-długoterminowego z 
przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego została podjęta przy 12 głosach „za” i 2 
głosach „przeciw”, 0 głosów wstrzymujących. 
 
Następnie Przewodniczący Rady zarządziła 10 minutową przerwę. 
 
Po przerwie 
Do pkt.10 

Odpowiedzi na interpelacje 
 

W odpowiedzi na zgłoszone zapytania radnego Wojciecha Półtoraka Przewodniczący Rady Wioleta 
Muszyńska udzieliła głosu Burmistrzowi. 
Burmistrz Jan Mazurek w odpowiedzi na zapytanie radnego Wojciecha Półtoraka poinformował, Ŝe 
na przewozy szkolne zostały ogłoszone dwa przetargi., na które nie wpłynęły oferty. Po negocjacjach 
zgłosił się jeden przewoźnik, który w ostatniej chwili wycofał się. Nawiązano równieŜ kontakt z PKS, 
który na wstępie juŜ zaznaczył, Ŝe jego ceny będą wyŜsze od ceny tej usługi u lokalnych 
przewoźników. Obecnie do Świąt przewoźnikiem jest SKR. 
Radny Jan Mazur zapytał czy jest znany powód rezygnacji przewoźnika lokalnego? 
Burmistrz Jan Mazurek odpowiedział, Ŝe udzieli odpowiedzi na najbliŜszej sesji bądź komisji, po 
uzyskaniu szczegółowej informacji od pracownika Urzędu, który pilotuje tę sprawę. 
 
Do pkt.11 

Oświadczenia i wolne wnioski 
 

Radny Dariusz Drosik zwrócił uwagę, iŜ sprawozdanie przedstawiane przez Burmistrza odnośnie 
działań w okresie międzysesyjnym powinno być bardziej opisowe. 
 
Burmistrz Jan Mazurek poinformował radnych o organizowanym przez OKSiR wyjeździe do Peitz 
na jarmark boŜonarodzeniowy, zainteresowani mogą więc zgłaszać chęć takiego wyjazdu. 
 
Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska poinformowała radnych o przedłoŜonym dla kaŜdego 
radnego projekcie budŜetu na 2007 rok jako materiał na następne posiedzenie komisji, której punktem 
głównym będzie jego omawianie. 
 
Radny Ryszard Dembniak zwrócił uwagę na nasadzanie nowych drzewek w okolicach, gdzie ma 
powstać sala widowiskowo-sportowa (ul. PCK), poniewaŜ są juŜ one połamane. Zdaniem radnego jest 
to działanie zbyteczne z uwagi na niedługo następujące tam roboty inwestycyjne. 
 
Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska stwierdziła, Ŝe protokół przez czas trwania sesji był 
wyłoŜony do wglądu i nie wpłynęły Ŝadne uwagi co do jego treści. Następnie zarządziła głosowanie 
nad jego przyjęciem. 
- za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji Rady głosowało 14 radnych /jednogłośnie/. 
Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska stwierdziła, Ŝe w wyniku głosowania protokół z 
poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. 
 



Do pkt.12 
Zakończenie obrad 

 
Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1510 zamknęła sesję. 
 
 Protokołowała:                               Sekretarz obrad:                          Przewodniczący obrad: 
 
Magdalena Tomaszewska               Sylwester Budych                        mgr Wioleta Muszyńska 
 
 
Wyciąg z protokołu otrzymali: 

1. Burmistrz w/m 
2. Skarbnik w/m 
3. Przewodniczący Rady 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



WYKAZ UCHWAŁ  
 
  
1. Uchwała Nr III/7/2006  - w sprawie ustalenia wysokości i zasad 

poboru podatku od nieruchomości, 
podatku od posiadania psów, opłaty 
targowej 

 
2. Uchwała Nr III/8/2006  - w sprawie obniŜenia ceny skupu Ŝyta 

stanowiącej podstawę do obliczenia 
podatku rolnego na 2007 rok 

 
3. Uchwała Nr III/9/2006  - w sprawie zatwierdzenia taryf za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzania ścieków 

 
 
4. Uchwała Nr III/10/2006  - w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia 

mandatu radnego 
 
 
5. Uchwała Nr III/11/2006  - w sprawie zmian w budŜecie gminy na 

2006 rok 
 
6. Uchwała Nr III/12/2006  - w sprawie zaciągnięcia kredytu 

inwestycyjnego-długoterminowego z 
przeznaczeniem na realizację zadania 
inwestycyjnego 

 
 
 


